
تراکتور یکی از تیم های موفق در نقل و انتقالات تابستانی بود که توانست 
مهره هـــای نامـــدار و تاثیرگذاری هم به خدمت بگیرد. در واقع بعد از نتایج 
خوبی که این تیم در نیم فصل دوم فصل پیش کسب کرد و خریدهای اسمی 
که در تابستان داشت انتظار می رفت آنها در حد یک تیم مدعی قهرمانی 
نتیجه بگیرند. این شاید کمترین انتظار هواداران پرشور تبریزی بود که حداقل 
تا الان که 10 هفته از لیگ سپری شده از سوی خمز و شاگردانش برآورده نشده 
است. فراز و نشیب های زیادی که تراکتور در این 10 هفته داشته باعث شده 
که مدیریت و مالک این باشگاه مجبور باشند هر چند وقت یک بار نشستی 
را با ســـرمربی اســـپانیایی تیم شان برگزار کرده و خواهان توضیحاتی شوند. 
در حال حاضر نیز گفته می شود که باشگاه تراکتور چون غرامت سنگینی 
را در قـــرارداد خمـــز )غرامت یک میلیـــون دلاری( آورده، نمی تواند به راحتی 
او را برکنار کند و به نوعی تنها استعفای این مربی اسپانیایی راه جدایی او 
از تیم تبریزی اســـت. در همین راســـتا نیز برخی اعتقاد دارند خمز از اینکه 
باشگاه تراکتور بخواهد او را کنار بگذارد، شدیدا استقبال می کند؛ چراکه 
در آن صورت خواهان کل پول قراردادش تا ســـال 1405 خواهد شـــد. برای 
اینکه از اتفاقات جلسه اخیر خمز با نصیرزاده و زنوزی اطلاعات کامل تر و 
رسمی داشته باشیم با مدیرعامل این باشگاه گفت وگویی داشتیم؛ هر چند 

نصیرزاده سعی کرد خیلی محتاط به سوالات »فرهیختگان« پاسخ دهد. 

اول از یک شایعه مطرح شده درمورد علاقه مندی باشگاه تراکتور و مالک این باشگاه 
از جذب یورگن لوکادیا بپرسیم که در فضای مجازی مطرح شده است. 

این شایعات از واقعیت به دور است و به هیچ عنوان صحت ندارد. در واقع این 
شـــایعات را خودشـــان در فضای مجازی می ســـازند و چقدر هم تبحر دارند در 

ساخت شایعات اینچنینی برای اینکه توجهات را جلب کنند. 

پس باشگاه تراکتور هیچ برنامه ای برای جذب لوکادیا در تعطیلات نیم فصل ندارد؟
نه، چنین برنامه ای نداریم. 

از جلسه ای که به همراه زنوزی با خمز داشتید. 
جلسه خوبی داشتیم. در این مورد باشگاه توضیحات لازم را داد و چیز اضافه ای 

نداشت. 

در جلسه ای که داشتید در مورد مصاحبه های عجیب و غریب خمز صحبت شد 
و آیا باز شاهد اظهارنظرهای عجیب او خواهیم بود؟

در این مورد باید منتظر نشست و دید که چه اتفاقی رخ خواهد داد. 

گفته می شود که باشگاه تراکتور فقط به خاطر غرامت سنگینی که در قرارداد خمز 
است قید برکناری این مربی را زده است، آیا واقعا همین طور است؟

از لحـــاظ قرارداد مطمئن باشـــید که هیچ مشـــکلی وجود نـــدارد. در حال حاضر 
بازی های پیش روی تراکتور تا نیم فصل مهم اســـت و نتایج کســـب شده در این 

بازی ها تعیین کننده خواهد بود. 

آیا خمز خواهان تقویت تراکتور در نیم فصل شده است یا نه؟
نه هنوز خواسته ای در این زمینه از باشگاه نداشته است. 

شـــما به عنوان مدیریت باشـــگاه تراکتور از نتایج تیم تان در نیم فصل ســـپری شـــده 
رضایت دارید؟

مباحث فنی برعهده سرمربی تیم است و ما در جلسه این نکته را به وی گفتیم و 
توضیح خواستیم که او هم صحبت ها و دلایلش را مطرح کرد. فعلا صلاح نیست 

که بخواهیم بیشتر از این در این مورد صحبت کنیم. 

نقل وانتقالات نیم فصل تقریبا نزدیک است، آیا باشگاه ها با توجه به آیین نامه سقف 
قراردادها می توانند تیم خود را تقویت کنند یا اینکه باید ابتدا شرایط را برای این کار 

با کنار گذاشتن بازیکنی فراهم کنند؟

به هر حال آیین نامه ســـقفی را برای باشـــگاه ها تعیین کرده و هر باشـــگاهی باید 
براساس آنچه آیین نامه می گوید بازیکن بگیرد. تا آنجا که می دانم خیلی از تیم ها 

سقف شان پر نشده و مشکلی برای جذب بازیکن ندارند. 

اما تیم های مدعی از جمله سپاهان، استقلال، پرسپولیس، تراکتور اندازه سقف شان 
بازیکن در تابستان خریدند، با این شرایط نیم فصل اجازه جذب بازیکن نخواهند 

داشت؟
بله، به هر حال باید جمع قراردادها از سقف بالاتر نرود. 

مثلا اگر باشگاه سقفش پر باشد و 2، 3 بازیکنش هم تا آخر فصل مصدوم باشند، 
نمی تواند بازیکن جدید بگیرد؟

در هر صورت باشـــگاهی اگر چنین قصدی داشـــته باشـــد می تواند با بازیکن 
مصدومش به توافق برســـد که نام آنها از لیســـت خارج شـــود و مبلغ باقی مانده از 
قراردادش به جذب بازیکن دیگر اختصاص پیدا کند. البته در این مورد حتما 
آنچه بین باشـــگاه و بازیکن توافق می شـــود باید ســـند شـــده و به ســـازمان لیگ 

تحویل داده شود تا بر آن اساس مبلغ آنجا برای جذب بازیکن جدید باز شود. 

قبول دارید که آیین نامه ایرادات زیادی دارد و باید آنها اصلاح شوند؟
، ســـپاهان، استقلال،  بله، در این زمینه باشـــگاه های تراکتور

... بـــه ســـازمان لیگ نامـــه زده و خواهان رفع  پرســـپولیس و
برخی از ایرادات شده اند که تا نیم فصل به آنها رسیدگی 

خواهد شد.

کویـــن یامگا، بازیکن فرانســـوی اســـتقلال چند شـــب پیش با حضـــور در برنامه 
فوتبال برتر از برخی برخوردهای انضباطی جواد نکونام با بازیکنان صحبت کرد 
و درخصوص یکی از آنها این طور توضیح داد که اگر دیر به تمرین برســـیم باید 
جریمـــه مالـــی پرداخت کنیم. حال اینکه به جز این مورد، نکونام دیگر چه موارد 
دیگری برای جریمه کردن بازیکنان مدنظر قرار می دهد به آنها اشاره خواهیم کرد. 

  حساسیت جواد به رعایت زمانبندی دقیق
باشگاه استقلال از ابتدای امسال درحالی سکان هدایت تیم فوتبال خود را به 
جواد نکونام سپرده است که از وی به عنوان یکی از قانونمند و منظم ترین سرمربیان 
فوتبال ایران نام برده می شـــود. نکونام که طی ســـال های اخیر پله های پیشرفت 
و ترقی را گام به گام از لیگ دســـته اول آغاز کرده، در تمام ســـال های مربیگری از 
خونه به خونه تا به استقلال، به جز فرامین فنی و تاکتیکی همواره از چهارچوب ها و 
تدابیر انضباطی در تیم های خود بهره برده و سعی کرده است با بند و تبصره های 
انضباطی بازیکنان را در یک چهارچوب اخلاقی و رفتاری مشخص نگه دارد. نکته 
قابل توجه اینکه او در مسیر مربیگری خود همزمان با حضور در باشگاهی حرفه ای 
مانند فولاد خوزستان برخی قوانین انضباطی را مصوب و به بازیکنان اعلام کرد. 
جالب اینکه دوسال پیش در چنین روزهایی برخی رسانه ها با انتشار عکسی از 
رختکن فولاد به نبایدهای سفت و سخت نکونام در فولاد و به 11 بند انضباطی 
این سرمربی در زمان سرمربیگری وی در این تیم اشاره کردند. در این خصوص 
این طور مطرح شد که جواد نکونام برای تیمش قوانین سختگیرانه ای درنظر گرفته 

است؛ قوانینی که اگر بازیکنی خلاف آن را انجام دهد با جریمه مواجه می شود 
و اگر جریمه را هم طی یک هفته پرداخت نکند، مبلغ جریمه 2 برابر خواهد شد 
و این یعنی نکونام روی نظم در تیمش تاکید فراوان دارد، به طور مثال تاخیر در 
ورود به رختکن یا تمرین 500 هزار تومان، غیبت در جلسات پزشکی و فیزیوتراپی 
یک میلیون تومان، غیبت در مسابقات رسمی مساوی با کسر پاداش تیمی، غیبت 
غیرموجه در جلسات تمرینی 2 میلیون تومان و خارج شدن از اهواز بدون اجازه 

و هماهنگی با اعضای کادرفنی یک میلیون تومان جریمه دربرخواهد داشت. 

  جریمه سنگین نامنظم بودن
حال اینکه از اردوی استقلال خبر می رسد شبیه به چنین تدابیر و تصمیمات 
انضباطی برای آبی پوشان نیز از سوی نکونام در این تیم درنظر گرفته شده که به 
اهم آنها به جز آنچه یامگا به آن اشاره کرد، یعنی دیر رسیدن به ساعت تعیین شده 
برای آغاز تمرینات، می توان از موارد دیگری هم به شرح زیر یاد کرد: )گفتنی است 
نکونام روی زمانبندی برنامه ها تاکید ویژه ای داشته و به اعضای تیمش اعلام کرده 
هرکس این مقررات را در هر جایی رعایت نکند و دیر برسد جریمه خواهد شد.(
- براساس یکی از موارد انضباطی فوق بازیکنان و مربیان و سایر اعضای کادر در 
حین تمرین، در رختکن و حتی هنگام صرف غذا حق استفاده از تلفن همراه 
را ندارند و خاطی بار اول 5 میلیون تومان جریمه می  شـــود. شـــنیده می شـــود این 

جریمه در مراحل بعدی بیشتر خواهد شد. 
نکته جالب اینکه این رقم در زمان حضور نکونام در فولاد یک میلیون تومان تعیین 

شده بود و حالا با چند برابر شدن قراردادها و از سوی دیگر اهمیت حضور در 
تیم مطرحی مانند استقلال، این امر باعث شده است تا این جریمه مانند 

سایر جرایم طی دوسال تا 5 برابر شود. 
- دریافت کارت زرد و قرمز بی مورد و غیرفنی به تشخیص کادرفنی.

- پوشیدن لباس یک شکل و منظم. هیچ بازیکن و مربی نباید به جز آنچه تعیین 
شده است در تمرینات، در زمان اردوها در هتل و سفرهای استقلال بر تن کرده و 

این امر می تواند جرایم انضباطی درپی داشته باشد. 
-حضور منظم در ساعت تعیین شده برای صرف غذا بعد از تمرین یا برگزاری 

اردوهای داخل یا خارج از تهران. 

هوشنگ نصیرزاده در گفت وگو با »فرهیختگان«: برنامه ای برای جذب لوکادیا نداریم

نتایج تا نیم فصل تعیین کننده است نه مفاد قرارداد خمز
 باشگاه ها خواهان اصلاح آیین نامه نقل و انتقالات هستند                 خمز برای پنجره زمستانی لیست خرید به ما نداده است

قوانین سختگیرانه نکو در استقلال

تورم 500 درصدی جریمه استفاده از موبایل

لوکادیا پرونده را به CAS می برد؟

باشگاه پرسپولیس در اطلاعیه ای درخصوص آخرین وضعیت پرونده یورگن لوکادیا نوشت: پرسپولیس از لوکادیا و باشگاه چینی به دلیل فسخ 
یخ 12 مهر 1402 و با اعلام فیفا، باشگاه چینی  یکطرفه و ترک کشور و همچنین قرارداد غیرقانونی، به فدراسیون جهانی فوتبال فیفا شکایت کرد. در تار
، 324 هزار و 200 دلار به حساب باشگاه پرسپولیس  یکن موظف شد تا ظرف 45 روز و لوکادیا در پرونده شکایت پرسپولیس محکوم شدند و این باز
( آخرین روز مهلت لوکادیا بابت پرداخت این مبلغ به حســـاب باشـــگاه  بابت فســـخ غیرقانونی قرارداد خود پرداخت کند. شـــنبه 27 آبان)دیروز
یکن برای توقف روند پرونده، درخواست شرح تفصیلی رأی را کرده که این موضوع نشان دهنده این است که می خواهد  پرسپولیس است اما این باز
پرونده را به CAS ببرد. به هر حال، چه بخواهد پرونده را به  CAS ارجاع دهد یا ندهد، زمان رسیدگی متوقف خواهد شد. بخش بین الملل باشگاه 
یکن برای استنیاف خواهی پرونده را به دادگاه عالی ورزش می برد  پرسپولیس طی مکاتباتی که انجام داده، پیگیر این موضوع خواهد بود که آیا این باز

، آن مبلغ را پرداخت کند؟ یا اینکه رأی فیفا را قبول می کند و اگر قبول کند، مجددا شمارش زمان آغاز خواهد شد و باید در زمان و مهلت مقرر
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حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

محمدرضا حاجی عبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

مشکل هاشمی نسب برطرف شد

یاغی در اصفهان روی نیمکت استقلال 
تیم فوتبال استقلال شنبه آینده در حالی دیدار هفته یازدهم خود را برگزار 
خواهد کرد که با حل شدن مشکل مهدی هاشمی نسب مربی این تیم، 
این چهره می تواند این تیم را مانند دیدارهای هفته های نخست استقلال 
از روی نیمکت همراهی کند. هاشمی نسب که به خاطر نداشتن قرارداد 
رســـمی در دیدارهای اخیر اســـتقلال از روی سکوها این تیم را همراهی 
می کـــرد با کســـر قرارداد یکی دو بازیکن دیگر اســـتقلال، قـــرارداد خود را 
اصلاح و با ثبت آن در ســـازمان لیگ و صادر شـــدن کارتش می تواند از 
این به بعد از روی نیمکت، آبی ها را در رقابت های پیش رو همراهی کند. 

واکنش رادو به توافقش با پرسپولیس

فقط منتظرم طلبم را بدهند
باشـــگاه پرســـپولیس کمتر از دو هفته دیگر باید 400 هزار دلار دیگر به 
بوژیدار رادوشویچ پرداخت کند تا پنجره نقل و انتقالاتش بسته نشود. 
در همین راســـتا این باشـــگاه از مدت ها پیش در حال رایزنی اســـت تا 
از طریـــق حســـابش در فیفا این پول را بـــه رادو پرداخت کند که در این 
مورد هم فیفا به گلر سابق قرمزها نامه زده تا این پرداختی با رضایت او 
همراه باشد. با توجه به اختلافاتی که رادو و وکیلش با مدیریت باشگاه 
پرسپولیس دارند آنها هنوز پاسخ نامه فیفا را نداده اند و تا زمانی هم که 
این اتفاق رخ ندهد، این پرداختی از سمت فیفا انجام نمی شود. این 
در حالی است که مسئولان باشگاه پرسپولیس اطمینان دارند رادو برای 
اینکه زودتر به پولش برسد حتما تا قبل از موعد تعیین شده جواب فیفا را 
خواهد داد. در این زمینه وقتی با رادو ارتباط گرفتیم، گفت: »نمی خواهم 
در این مورد صحبتی کنم و فقط منتظرم که باشگاه پرسپولیس طلبم را 
واریز کند.« این شکل پاسخگویی رادو به این معناست که او همچنان 
تمایلی برای همکاری با باشـــگاه پرســـپولیس ندارد و باید تا تقریبا دو 
هفته دیگر منتظر بمانیم تا تصمیم نهایی او را بفهمیم. در هر صورت 
اگر باشـــگاه پرســـپولیس به هر شـــکلی نتواند پول رادو را در این مدت 
پرداخت کند پنجره نقل و انتقالاتی اش بســـته خواهد شـــد و زمانی باز 

می شود که طلب رادو به طور کامل پرداخت شود. 

 تلاش برای مقصر جلوه دادن یحیی و سرخپوشان 
در اتفاقات اخیر

وقتی پروین هوشمندانه رفتار کرد
بازیکنان پرسپولیس بعد از شکست مقابل سپاهان در همان رختکن 
ورزشـــگاه نقش جهان هم قســـم شـــدند که بعد از چند روز استراحت با 
روحیه و  انگیزه بالا برای جبران نتایج ضعیف اخیرشان که به خستگی 
بیـــش از حـــد ربـــط داده بودند، تلاش کنند اما چند ســـاعت بعد از این 
قضیه رضا درویش و مشاورانش تصمیم گرفتند جریمه کسر 10 درصد 
قرارداد برای اعضای تیم شان در نظر بگیرند. تصمیمی که با مخالفت 
شدید دو عضو ورزشی هیات مدیره باشگاه پرسپولیس هم همراه شد. 
در همین راستا بازیکنان پرسپولیس که جریمه درنظر گرفته شده برای 
شان قابل هضم نبود ابتدا اعتصاب کردند و وقتی با کم محلی درویش 
مواجه شدند بیانیه تندی را علیه وی صادر کردند. در واقع جریمه در نظر 
گرفته حواشی زیادی برای پرسپولیس به همراه داشت و به نوعی باعث 
شد رابطه یحیی گل محمدی و شاگردانش با درویش سردتر از همیشه 
شود. در این ارتباط با خبر شدیم که این روزها برخی مسئولان در باشگاه 
پرســـپولیس ســـخت در تلاش بوده و هســـتند تا یحیی گل محمدی و 
بازیکنان را مقصر حواشی این تیم معرفی کنند و در این میان از چند پیج 
هواداری و پیشکسوتان نه چندان موجه کمک گرفته اند. اگرچه در این بین 
علی پروین نیز در مصاحبه اخیرش خیلی هوشمندانه رفتار کرد و سعی 
کرد هر صحبتی می کند در راستای ایجاد آرامش در پرسپولیس باشد. 

اخبار کوتاه

 

پس از حدود 9 ماه تعطیلی و اخبار بسیاری که پیرامون فوتبال زنان به وجود آمد، 
دوباره در سوت بازی های لیگ برتر دمیده شده و شانزدهمین دوره رقابت های 
لیگ برتر فوتبال زنان رســـما از دیروز آغاز شـــد. این در حالی اســـت که برخلاف 
فصل های گذشته، دیگر خبر از رقابت دو یا سه تیم خاص برای کسب عنوان 
قهرمانی نیست و نگاهی به فهرست تیم های شرکت کننده در فصل جدید لیگ 
برتر نشان می دهد حداقل 4 تیم می توانند مدعی عنوان قهرمانی باشند. همچنین 
حضور بازیکنان و مربیان سرشناس فوتبال زنان در این لیگ نوید فصلی جذاب 
را می دهـــد. فصلـــی که بســـیاری معتقدند جذاب تریـــن و پرهیجان ترین لیگ 
تاریخ فوتبال زنان خواهد بود. یکی از دلایل جذابیت لیگ شانزدهم، حضور سه 
مربی مطرح فوتبال زنان در این دوره رقابت ها خواهد بود. مریم ایراندوست پس 
از تاریخ سازی فصل قبلش با سپاهان و رساندن این تیم به مقام نایب قهرمانی، 

حالا روی نیمکت شهرداری سیرجان می نشیند تا رویای قهرمانی دوباره آنها را 
محقق سازد. مرضیه جعفری، مربی باتجربه خاتون هم بعد از 9 قهرمانی در لیگ 
برتر به همراه خاتون و پس آنکه تیمش در دوره آزمایشـــی جام باشـــگاه های زنان 
آسیا حضور یافت، حالا برای دهمین قهرمانی اش می جنگد تا درصورت کسب 
این قهرمانی خاتون اولین تیمی باشد که با کسب 10 قهرمانی، یک ستاره به لوگوی 
خود اضافه کند و البته نیلوفر اردلان که چهره جدید فصل تازه این لیگ است. 
سرمربی موفق فوتسالی که در دو سال گذشته با پیکان فاتح فوتسال ایران شده 
بود حالا برای به چالش کشیدن خود حالا به مستطیل سبز آمده و روی نیمکت 
طلایی پوشـــان ســـپاهان حضور خواهد داشت و به دنبال اولین قهرمانی خود در 

تاریخ رقابت هاست.

  داستان یک مدعی جدید
ملوان بندر انزلی را باید برنده فصل نقل و انتقالات لیگ برتر فوتبال بانوان و مدعی 
جدید قهرمانی در لیگ دانست. این تیم با عقد قرارداد با مینا نافعی، دروازه بان 
ملی پوش فصل گذشته سپاهان به همراه محدثه زلفی، بازیکن تیم ملی کارش 

، خانم گل فصل گذشته لیگ برتر و شبنم  را شـــروع کرد و در ادامه افســـانه چترنور
بهشـــت، یار جدا نشـــدنی افســـانه را به خدمت گرفت تا در خط حمله قدرت 
ویژه ای داشـــته باشـــد. به لیست ستاره های ملوان باید نام  کوثر عنبری و نسترن 
محمدخانی را هم اضافه کرد تا بعد از 13 فصل حالا ملوان هم می توان در جمع 
مدعیان اصلی این فصل باشد. به غیر از خاتون بم، شهرداری سیرجان و سپاهان 
که همواره مثلث مدعیان را تشکیل می دادند، حالا باید ملوان انزلی را هم به عنوان 
مدعی قهرمانی اضافه کرد. تیم هایی مانند پالایش گاز ایلام حالا با هدایت بیان 
محمودی در فصل جدید حضور پیدا می کند و پروانه کران خسروی منعی برای 
همکاری با فرا ایساتیس کران فارس ندارد و در فصل جدید هم سرمربی این تیم 
( تهران برعهده شادی رضایی  است. هدایت تیم تازه لیگ برتری شده آوا )هوم کر
است و پیکان تهران هم در فصل جدید رقابت ها با سرمربیگری هانیه رحمتی 
کارش را دنبال می کند. بازی ها کمافی السابق پخش زنده ندارند و این آن چیزی 
است که بازیکنان را ناراحت کرده و از سوی دیگر این لیگ شاید در رسانه ها هم 
کمتر مورد توجه قرار بگیرد، اما اینها دلایل خوبی برای دنبال نکردن لیگی چنین 

پرستاره و جذاب نخواهند بود. سلام بر لیگی جذاب و پرستاره.

سوت شانزدهمین دوره لیگ برتر فوتبال زنان به  صدا درآمد

ع جذاب ترین لیگ تاریخ بانوان؟ شرو
یگانه عصاری

خبرنگار


